



ЧАРТЕРНАЯ ОБЩЕОБРАЗОВАТЕЛЬНАЯ ШКОЛА **COMMUNITY OUTREACH ACADEMY K-8**

www.outreachacademy.org ■ (916) 286-1950 ■ K-8 Grades ■ директор школы Лариса Гончар



From the bottom of my heart, I wish you and your families health, joy, and peace in the 2022 New Year! I hope that you had an excellent winter vacation, and bright holidays with your loved ones. Working in this school for over 10 years, I continue to feel the

responsibility of caring for this pre-

cious wealth, our children. As adults, we are responsible for the physical and mental development of our children. Education may make the child clever, but only sincere relationships and open communication with family, loved ones and trustworthy friends can make the child happy. We need to make every effort to ensure that children grow up smart, healthy and happy.



WE HAVE VERY EXCITING NEWS! WE WILL BEGIN OFFERING UNIVERSAL TRANSITIONAL KINDERGARTEN (UTK) CLASSES!

I am pleased to inform you that our school is beginning to re-register all of our students and accept new UTK an K students for the next 2022-2023 school year. Registration will take place during January 18— February 1, 2022; only for those families whose children are currently enrolled in our school and for children of our school employees. A child will be admitted into UTK for the 2022-23 school year if they will have their 5th birthday between September 2, 2022 and February 2, 2023. In order to be enrolled in K your child must be 5 years old prior to/at the September 1st. To register your child you will need to fill out a set of documents and provide the child's birth certificate, immunization Record card with a full set of vaccinations. Thank you for your continued support. Whatever it takes our kids are worth it!

COA K-5 Campus Principal, Michael Serdi

Дорогие родители, от всего сердца желаю вам и вашим семьям - здоровья, радости и мира в новом 2022 году! Надеюсь, что вы имели прекрасные зимние каникулы, и провели светлые праздники в кругу своих деток и близких. Работая в школе более 10 лет, я не перестаю восхищаться нашими детьми — самым драгоценным богатством, которое нам, родителям, учителям и наставникам, было доверено. И от нас, взрослых, зависит развитие физического и духовного мира ребенка. Образование может сделать ребенка умным, но счастливым его делает — только душевное, разумно организованное общение с близкими и любимыми людьми, с семьей. И нам нужно приложить все усилия, чтобы дети выросли умными, здоровыми и счастливыми.



ПРЕКРАСНАЯ НОВОСТЬ! МЫ НАЧИНАЕМ РЕГИСТРАЦИЮ СТУДЕНТОВ В UNIVERSAL TRANSITIONAL KINDERGARTEN (UTK) CLASSES!

С радостью сообщаю вам, что школа начинает перерегистрацию всех наших студентов на следующий 2022-2023 учебный год, а также регистрацию новых студентов, которые в этом году пойдут в UNIVERSAL TRANSITIONAL KINDERGARTEN (UTK) и KIN-DERGARTEN (K). Регистрация будет проходить с 18 января по 1 февраля, 2022 г. (только для тех семей, чьи дети учатся в нашей школе, а также для детей работников школы). Для поступления в UTK вашему ребенку должно исполниться 5 лет между 2-го сентября, 2022 года и 2-го февраля, 2023 года. Для поступления в KINDERGARTEN (K) вашему ребенку должно исполниться 5 лет до или на 1 сентября, 2022 года. Для регистрации вам необходимо заполнить пакет документов, а также предоставить свидетельство о рождении ребенка и его(ее) прививочную карточку с полным набором прививок. Спасибо вам за вашу постоянную поддержку. Чего бы это не стоили, наши дети этого достойны!

COA K-5 Campus Principal, Michael Serdi

2022-2023 STUDENT ENROLLMENT INFORMATION

January 18 thru February 1, 2022

- Re-enrollment for current KG thru 7th grades
- UTK (Universal Transitional Kindergarten, whose child's fifth birthday occurs between September 2, 2022 and February 2, 2023) thru 8th grades enrollment siblings

February 14 thru February 25, 2022

- Open public enrollment for UTK thru 8th grades (Based on classes' availability)
 - March 17, 2022, 6:00 p.m.
- Lottery (If needed)

(916) 286-1910 FOR MORE INFO

Whatever it takes our kids are worth it!

Email для связи: 4diasporanews@gmail.com

25